
 

 

ZAPISNIK 

sa 12. sjednice Školskog odbor osnovne škole „Đuro Ester“ Koprivnica održane 9.3.32018. godine u 

uredu ravnateljice s početkom u 14,00 sati. 

Prisutni: 1. Mihael Kivač, prof. predsjednik Školskog odbora, 
                2. Anica Desnica, zamjenica predsjednika Školskog odbora, 
                3. Maja Raščanec, član Školskog odbora, 
                4. Ana-Marija Bobovčan, član Školskog odbora. 
 
Odsutni: Emina Klasić Dolenec, Saša Špoljarić i Spomenka Nemec – opravdano. 

Sjednici prisustvuju mr. Sanja Prelogović ravnateljica škole, Mirajana Kolarek voditeljica 

računovodstva i Đurđica Lucek predsjednica Povjerenstva za popis osnovnih sredstava i sitnog 

inventara. 

DNEVNI RED: 
 

1. Verifikacija zapisnika sa  11. sjednice Školskog odbora, 
2. Donošenje prethodne suglasnosti za zapošljavanje pomoćnika/ice u nastavi na određeno 

nepuno radno vrijeme,  
3. Izvješće povjerenstva za popis za 2017. godinu, 
4. Na prijedlog ravnateljice donošenje godišnjeg obračuna škole, 
5. Donošenje odluke o rasporedu rezultata poslovanja za 2017. godinu, 
6. Donošenje odluke o visini cijene prehrane u školskoj kuhinji, 
7. Razno. 
 

Od sedam članova Školskog odbora sjednici prisustvuje četvoro članova što je natpolovična većina. 

Budući da postoji kvorum za odlučivanje predsjednik Školskog odbora Mihael Kivač, prof. otvorio je 

sjednicu, pozdravio prisutne i pročitao dnevni red koji je jednoglasno usvojen. 

Točka 1. 

Na zapisnik s 11. sjednice Školskog odbora nije bilo primjedbi pa je jednoglasno usvojen i verificiran. 

Točka 2.  

Budući da je pomoćnica u nastavi Martina Kišiček podnijela zahtjev za sporazumni raskid radnog 

odnosa/ugovora o radu radu iz osobnih razloga objavili smo javni poziv za zapošljavanje 

pomoćnika/ice u nastavi na određeno nepuno radno vrijeme na web stranici Hrvatskog zavoda za 

zapošljavanje i škole u vremenu od 15. do 23. veljače 2018. godine. 

Ponude je dostavilo 17 kandidata.  

Šest kandidata nije priložilo traženu dokumentaciju iz javnog poziva pa ponude nisu ni razmatrane.  
Povjerenstvo za odabir kandidata obavila je intervjue s ostalim kandidatima i predložilo da se zaposli 
na mjesto pomoćnika u nastavi Iva Matotan magistrica primarnog obrazovanja iz Koprivnice. 
Ravnateljica je predložila Školskom odbora da donese prethodnu suglasnost za zapošljavanje Ive 
Matotan na radno mjesto pomoćnika u nastavi za učenicu 2. a razreda Tesu Trešćec. Školski odbor 
jednoglasno je donio prethodnu suglasnost na prijedlog ravnateljice za zapošljavanje Ive Matotan na 
mjesto pomoćnika u nastavi na određeno nepuno radno vrijeme. 



 

Točka 3. 

Izvješće Povjerenstva za popis osnovnih sredstava i sitnog inventara Školskom odboru pročitala je 

predsjednica Povjerenstva Đurđica Lucek. Povjerenstvo je utvrdilo da za 2017. godinu osnovna 

sredstva i sitni inventar odgovaraju prema popisu. Povjerenstvo je učinilo nadopunu popisa zatečenih 

sredstava na kraju 2017. po svakoj lokaciji nabavljenih u 2017., te dalo na uvid upravi škole 

kompletirane podatke u fasciklu i snimljeno na stiku. Predložilo je  da se i dalje vodi pismena 

evidencija o eventualnom preseljenju sredstava na neku drugu lokaciju. Osnovna sredstva u Matičnoj 

školi na dan 31. 12. 2016. završavaju sa inventarnim brojem 903  nabavne vrijednosti 19. 382. 256,96 

kn, a sadašnje vrijednosti od 10. 508. 997,60 kn. Sitni inventar na dan 31. 12. 2016. godine 

evidentiran je inventurnim brojem 888 vrijednosti 526 891,72 kn.  

PŠ VINICA: osnovna sredstva završavaju inventarnim brojem 60 nabavne vrijednosti od 2. 153.574,79 

kn, a sadašnje vrijednosti od 1. 123. 498,82 kn. 

PŠ DONJA VELIKA je zatvorena, učenici su preseljeni i pohađaju nastavu u matičnoj školi. Osnovna 
sredstva završavaju inventarnim brojem 19 nabavne vrijednosti  293 250,12 kn a sadašnje vrijednosti 
12 296,99 kn, u što je uključena vrijednost zemljišta i školske zgrade. 
BROJČANO stanje knjiga za 2017. godinu: 

a) u Matičnoj školi prema izvještaju knjižničara u 2016. godini nabavljeno je 215 komada knjiga. 
Broj knjiga na dan 31. 12. 2017. godine: 7 608 kom vrijednosti  
327 506,87 kn. 
 

b) PŠ VINICA 
Redni br:  84 
Broj knjiga: 370 
Vrijednost: 6. 807,25 kn. 

Školski odbor jednoglasno je usvojio Izvješće Povjerenstva za popis osnovnih sredstava i sitnog 
inventara. 
 
Točka 4.  
 
Godišnji obračun  škole za 2017. godinu Školskom odboru obrazložila je gđa. Mirjana Kolarek 
voditeljica računovodstva u školi. Temelj izrade godišnjeg obračuna škole za 2017. godinu je 
financijski plan tj. rebalans financijskog plana od 20.10.2017. godine.  
Ukupni prihodi za 2017. godinu iznose 10.810.771,69 kn.  
Ukupni rashodi u 2017. godini iznose 10.955.931,93 kn. 
Preneseni višak iz 2016. godine iznosi 36.730,05 kn. 
Manjak prihoda i primitaka -108.430,19 kn. Ovaj manjak je tzv. metodološki manjak što znači da će 
biti pokriven plaćanjem arčuna za 2017. godinu u 2018. godini. Budući da nije bilo pitanja Školski 
odbor jednoglasno je na prijedlog ravnateljice donio godišnji obračun škole za 2017. godinu.  
 
 
 
 
Točka 5. 
 
Nakon obrazloženja i donošenja na prijedlog ravnateljice Godišnjeg obračuna škole za 2017. godinu 
Školski odbor jednoglasno je donio Odluku o raspredu rezultata poslovanja za 2017. godinu.  
 



 
Točka 6. 
 
Cijena prehrane u školskoj kuhinji iznosi četiri kune po danu. Visinu cijene prehrane u školskoj kuhinji 
Školski odbor je donio temeljem viška prenesenih sredstva prošlih godina. Obzirom da je višak 
potrošen ravnateljica predlaže Školskom odboru da donese odluku o povratku cijene na šest kuna po 
danu.  
Školski odbor jednoglasno je donio odluku da o cijeni prehrane u školskoj kuhinji u iznosu od šest 
kuna po danu.  
 
Točka 7. 
 
Ravnateljica j obavijestila Školski odbor o aktivnostima i događanjima u ško9li od prošle sjednice 
Školskog odbora. Tom prilikom rekla je da su poslani pozivi za upis učenika u 1. razred za školsku 
godinu 2018./19. prema rasporedu upisa koji smo dobili od Ureda državne uprave u koprivničko-
križevačkoj županiji. Ponovo se javlja problem upisa učenika iz Kunovec Brega koji teritorijalno 
pripada gradu Koprivnici a prema mreži škola  u školu Koprivnički Ivanec. Nadamo se da ćemo i ove 
godine uspjeti riješiti upis učenika iz Kunovec Brega u dogovoru s ravnateljicom škole Koprivnički 
Bregi.  
U skladu s Školskim kurikulumom počeli smo s ostvarivanjem izvanučioničke nastave.  
Javili smo se na natječaj Ministarstva znanosti i obrazovanja vezna u školske preventivne programe i 
prošli pa smo dobili 20.000, 00 kuna koje ćemo trošiti na izdavanje brošura, letaka, predavanja za 
učenike, učitelje i roditelje a sve vezano uz preventivne programe.  
Na Županijska natjecanja učenici i mentori išli su skoru iz svih predmeta. Dosada smo prema 
rezultatima sa Županijskih natjecanja pozvani na Državno natjecanje iz njemačkog jezika i 
badmintona. 
Na sjednici Učiteljskog vijeća razmatrana je mogućnost prijave škole na javni poziv Ministarstva 
znanosti i obrazovanja za eksperimentalnu školu za kurikularnu reformu. Međutim stav je Učiteljskog 
vijeća da se na prijavimo na javni poziv jer je premalo pravih informacija.  
Učitelji  i stručni suradnici koji su u projektu „darovitost“ bili su u posjeti školi u Slovačkoj u Bratislavi 
koji radi s darovitim učenicima.  
Naš domar Nenad Fabić okrečio je sve učionice razredne nastave.  
Članovima Školskog odbora ravnateljica j dala na uvid spomenicu škole za prolu školsku godinu. 
Ravnateljica je spomenula Školskom odboru, da su možda čitali u novinama i portalima obiteljsku 
situaciju učenice Vanese Dolenec koja je učenica naše škole i želi napomenuti da smo mi kao škola 
poduzeli sve dok je u pitanju nastava i pomoć učenici a nemožemo se kao škola upuštati u skupljanje 
novčanih sredstava. 
 
 
Sjednica je završila u 14,45 sati. 
 
 
Zapisničar:                                                                                 Predsjednik Školskog odbora: 
Marina Kozjak                                                                           Mihael Kivač, prof. 
 
 


